
ÒNo ens f ixem tant en les siglesÓ

aliances á

Explica que Quar t Actiu va apostar per un govern plural i el m�xim dÕober t

possible

Celebraran juntes de por taveus

ÒEns hem de centrar a millorar la par ticipaci� ciutadana, la seguretat i la transpar�ncia.Ó Aix� ho considera

lÕalcalde de Quar t, Carles Guti�rrez. En les eleccions municipals del 26-M va encap�alar per segona vegada

lÕagrupaci� dÕelectors Quar t Actiu, que va aconseguir 5 regidors. ERC en va treure 2; el PSC, 2; la CUP, 1 i

JxQuar t, 1. LÕexecutiu local que sÕha format est� liderat per Quar t Actiu, que governar� en coalici� amb el PSC i

amb el cap de llista de JxQuar t el 26-M, Jordi Batlle, que passar� a ser regidor no adscrit.

Quin plantejament els va guiar a lÕhora de formar govern?Amb la voluntat de continuar practicant municipalisme,

vam creure que era el moment de fer un govern m�s global. Vam apelálar a diferents forces, a les quals vam

plantejar que ens agradaria que treballessin juntament amb nosaltres els pr�xims 4 anys. Ens vam reunir amb el

PSC, amb JxQuar t i la CUP. A lÕ�nic par tit que no vam fer lÕoferiment dÕentrar al govern va ser a ERC. Apostem

per les persones i, en aquell moment, no ens v�iem compatibles amb alguns membres del seu grup.El 2015 van

obtenir 2 regidors i ara 5. Sorpr�s amb la pujada?Ens esper�vem un bon resultat, per� si he de ser sincer no tan

bo. Estem molt contents del reconeixement del poble i, a par tir dÕaqu�, vam apostar per impulsar un govern plural

i com m�s ober t millor. Amb nom�s una altra for�a ja haur�em sumat tranquilálament o haur�em pogut governar

amb minoria. Hem estat generosos. �s la nostra manera dÕentendre la pol�tica. No tenim par tit, som una

agrupaci� dÕelectors. No ens f ixem tant en les sigles, sin� en les persones. Volem sumar gent que vulgui treballar

per millorar el municipi.Quar t Actiu af irma que lÕalian�a amb el PSC era amb el condicionant que no hi sigu�s

lÕexalcalde Pere Cabarrocas, i el PSC explica que, despr�s del 26-M, Cabarrocas va prendre la decisi� personal

de fer un pas al costat i que, per tant, la seva ren�ncia a lÕacta de regidor no va ser arran del condicionant de

Quar t Actiu. Qu� en pot dir?Va ser bastant agredol�. S�, aquesta era una condici� que nosaltres pos�vem. A

m�s, ho hav�em prom�s aix�, casa per casa. Considerem que Cabarrocas ha estat el millor alcalde que ha tingut

el nostre municipi, per� tot t� una data de caducitat. Per mi ha estat un mestre, si b� tocava renovar, igual que ho

hem fet nosaltres. La seva manera de fer pol�tica ha sigut molt bona, per� per tany a un altre temps. Cabarrocas

ha estat 34 anys a lÕAjuntament, 26 dels quals com a alcalde. Som els primers que li hem guanyat unes

eleccions.I el PSC, de nou un dels seus socis.Crec que ser� f�cil arribar a enteses. La idea de tots �s la mateixa:

millorar Quar t. El que no mÕagrada �s ser un alcalde autoritari. I la relaci� amb lÕoposici� voldria que fos

totalment transparent, propera i constructiva. Crearem per primer cop la junta de por taveus; hem de millorar la

regidoria de Comunicaci� i es posar� en marxa la de Transpar�ncia i la de Par ticipaci�.I pel que fa a obres,

alguna de destacada per a aquest mandat?De projectes impor tants, volem fer lÕampliaci� del local social de

Palol dÕOnyar; cobrir la pista espor tiva de Palol i millorar lÕentorn i lÕinterior del local social de Quar t.
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